
                                  Referat bestyrelsesmøde 

 

Bestyrelsen har afholdt bestyrelsesmøde 9. november 2023.  

Emnerne var helhedsplanen og drøftelse af rapport til Esbjerg kommune. 

Vi havde forventet at vi havde fået et svar fra Landsbyggefonden (finanserings skitse) senest 1/10 , men vi 

har ikke fået noget fra dem endnu. Så indtil videre er alle de drøftelser vi skulle havde ang. Helhedsplanen 

udsat indtil vi har et udspil fra dem. Men det forventes at vi kan have et udspil klar til medlemmerne i 

foråret 24. 

Så drøftede vi svarene til Esbjerg kommune ang.  den årlige styringsdialogs rapport. Intet er ændret fra 

sidste år , så svarene blev de samme som sidst. 

Styringsdialog rapporten er et lovkrav, som skal afleveres hvert år og bestyrelsen indkaldes derefter til 

dialog med Esbjerg Kom.  

Mvh Leif  


